
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL DIA DE  10 DE 
NOVEMBRE DE 2005

A la Vila de Montblanc, el dia 10 de novembre de 2005, a tres quarts de deu de la nit, es reuneix a 
la Sala de Sessions de l’Ajuntament,  el Ple de l’Ajuntament en sessió ordinària, sota la Presidència 
de  l’Alcalde  el  SR.  JOSEP  MARIA  CAMPDEPADRÓS  SANS,  l’assistència  dels  Tinents 
d’Alcalde el SR. CARLES CARRERAS OLLÉ,  el  SR. GUILLEM JANÉ PUJOL,  el   SR. 
JUAN LLORT  VALLÈS  i  la SRA.  MARIA AGNÉS RIBÓ FOGUET;  i  l’assistència  dels 
Regidors  el SR.  XAVIER MARTÍ ESPLUGAS,  el   SR.  JORDI VILLAR LIARTE,el  SR. 
JOSEP  ANDREU  I  DOMINGO, el  SR.  JOSEP  MARIA  COMBALIA  PRATS,  la SRA. 
PILAR MAGRINYA RULL, el SR. JOAN MOGAS AMOROS,  el SR. XAVIER HUGUET 
NAVARRO, i el SR. DAVID VALLVERDÚ GENÉ i, assistits pel Secretari de la Corporació, el 
Sr.  ALBERT ESTÉBANEZ LÓPEZ,  que certifica, i  l’Interventor,  el Sr.  RAMÓN PIÑEIRO 
GUIBERNAU.  

PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS

S’aprova per unanimitat les actes de les sessions de 26 de setembre i de 13 d'octubre de 2005.

SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA

Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència.

TERCER  PUNT:  DONAR  COMPTE  DE  LES  RESOLUCIONS  DE  LA  JUNTA  DE 
GOVERN LOCAL

Es dóna compte de les resolucions de la Junta de Govern Local.

El Sr. Huguet demana que les actes de les Juntes de Govern Local siguin facilitades amb anterioritat 
perquè puguin ser revisades i estudiades o fer plens ordinaris cada mes, doncs ara també es fan 
plens tots els mesos.

ACCIÓ MUNICIPAL

QUART PUNT: NOMENCLATOR CARRERS PLA PARCIAL 12

El Sr. Alcalde pregunta si existeix cap impediment per tractar els punts quart i cinquè doncs estan 
molt relacionats.

S'aprova per unanimitat tractar els punts conjuntament i votar-los separadament.

El  Sr.  Vallverdú diu  que els  dictàmens aportats  són els  que es  van consensuar  a  la  comissió 
informativa i que està d'acord.

El Sr. Andreu diu que els plànols no estan bé doncs no estan les rotondes i que, com sempre, no 
porten els papers que toquen. Diu que Montblanc va ser pioner en posar els noms dels carrers en 
català i en posar noms històrics als seus carrers. Diu que si es posen ara aquests noms és perquè és 
més fàcil doncs no requereix l'informe preceptiu de l'arxiver. Diu que s'han de treballar més els 
temes, afegir les glorietes i places i portar aquests assumptes a l'arxiver.

El Sr. Alcalde diu que no cal l'informe de l'arxiver tal i com s'indica a la normativa. Diu que a la 
Comissió informativa es va parlar i es van consensuar els noms dels carrers amb tots els grups 



polítics.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per nou vots favorables  dels grups ApM, CiU, IpM i GdP, i 
quatre abstencions del grup ERC, adoptant-se el següent acord: 

- Nomenclàtor de carrers del Pla Parcial 12 

Atès que Montblanc està immers en un procés de creació de polígons industrials,  es  considera 
convenient posar el noms  relacionats amb la indústria al pla parcial 12.

Vist el Carrer de la Indústria que neix al Pla Parcial 14 i que té continuació al Pla Parcial 12.

Per aquest motiu, s'acorda:

PRIMER: Aprovar el següent nomenclàtor del carrer:

- Carrer de la Indústria.
- Carrer de la Metal·lúrgia.
- Carrer dels Torners.

Tots ells delimitats en el plànol adjunt.

SEGON: Notificar aquest acord als veïns afectats, i a l’oficina de Correus de Montblanc.

CINQUÈ PUNT: NOMENCLATOR CARRERS PLA PARCIAL 14

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per nou vots favorables  dels grups ApM, CiU, IpM i GdP, i 
quatre abstencions del grup ERC, s'acorda: 

- Nomenclàtor de carrers del Pla Parcial 14 

Atès que Montblanc està immers en un procés de creació de polígons industrials,  es  considera 
convenient posar el noms  relacionats amb la indústria al pla parcial 14.

Atès que aprop del Pla Parcial 14  es troba el Mas de Balart, es considera oportú posar un nom 
relacionat amb aquest Mas.

Atès que el Parc de Bombers està situat en la franja que separa el Pla Parcial 14 i el Pla Parcial 12, 
es considera oportú posar un nom relacionat amb els bombers.
 ruta amb aquest denominador comú. 

Per aquests motius, es proposa al Ple l’adopció del següent acord:

PRIMER: Aprovar el següent nomenclàtor del carrer:

- Carrer de la Indústria.
- Carrer del Mas del Balart.



- Passeig dels Bombers.

Tots ells delimitats en el plànol adjunt.

SEGON: Notificar aquest acord als veïns afectats, i a l’oficina de Correus de Montblanc.

SISÈ PUNT: NOMENAMENT MEMBRES COMISSIÓ DELIMITACIÓ

El Sr. Vallverdú està d'acord amb els membres proposats.

El Sr. Huguet accepta el nomenament i demana que tots els membres vagin a les reunions.

El Sr. Andreu diu que ratifiquen el nomenament. Demana que tots els membres han d'anar a les 
reunions, sobre tot els que cobren de l'Ajuntament.

El Sr. Alcalde diu que sempre s'intenta anar a les reunions però les dates venen proposades per la 
Generalitat i hi ha ocasions que no es pot anul·lar els compromisos.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Vist que el Govern de la Generalitat a través de la Direcció General d’Administració Local ha 
impulsat  l’elaboració  del  mapa  municipal  i  comarcal  de  Catalunya,  que  són  els  documents 
cartogràfics  que determinen els  límits  territorials  dels  termes municipals  i  de les  demarcacions 
comarcals i que els ajusten al què resulti dels expedients de delimitació i d’atermanament entre els 
diferents municipis limítrofs.

Vist que s’ha procedit a iniciar l’elaboració dels mapes municipals de Barberà de la Conca, Pira, 
Mont-ral, La Riba, Vilaverd, Valls i Figuerola de Camp, municipis veïns de Montblanc.

Vist  que  l’art.  33  del  Decret  140/1988,  de  24  de  maig,  pel  qual  s’aprova  el  Reglament  de 
Demarcació Territorial i Població del Ens Locals de Catalunya, estableix que en el termini de dos 
mesos des de la notificació de la Direcció General  de l’Administració Local,  es  constitueixi  la 
Comissió Municipal de Delimitació i es nomenin els seus membres per acord plenari .

Vistos els arts. 52.2.e), 62 i 27 a 29 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el 
Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, art. 47.1 de la Llei 7/1985, de 
Bases de Règim Local, modificada per la Llei  57/2003, de 16 de desembre, de mesures per la 
modernització del  Govern Local,   arts.  32 a 40 del  Decret  140/1988,  de 24 de maig,  pel  qual 
s’aprova el Reglament de Demarcació Territorial i Població dels Ens Locals de Catalunya.

Per tot allò exposat anteriorment, s'acorda:

PRIMER: Crear la comissió Municipal de Delimitació que estarà integrada pels següents membres: 
- Alcalde: Josep Maria Campdepadrós Sans.
- Dos regidors:Carles Carreras Ollè i  Xavier Huguet Navarro.
- Tècnic: Joan Farràs Tomàs.
- Secretari de la Corporació: Albert Estébanez López.

SEGON: Notificar el present acord a la Direcció General d’Administració Local.

SETÈ PUNT: RATIFICACIÓ MODIFICACIÓ ESTATUTS DEL CONSORCI DEL CAMP 



DE TARRAGONA I LA SEVA ÀREA D'INFLUÈNCIA

El Sr. Vallverdú li pregunta al Sr. Alcalde quina és la finalitat d'aquest consorci i quin benefici obté 
Montblanc.

El Sr. Huguet diu que la FIC va demanar la modificació del primer paràgraf al Consorci i no ho han 
fet.  Diu que el  seu vot serà negatiu perquè el Consorci exclou a grups que tenen representació 
municipal  com IpM.  Diu  que  encara  no  sap  del  tot  perquè  serveix  i  quins  beneficis  aporta  a 
Montblanc. Diu que només es tracta de baralles entre Reus i Tarragona. Demana no aprovar aquesta 
modificació i demanar la baixa del Consorci.

El Sr. Mogas diu que tot i  que ara només es tracta d'una modificació d'estatuts, vol dir que el 
Consorci  ha  perdut  l'essència,  doncs  concentra  tots  els  esforços  en  les  baralles  entre  Reus  i 
Tarragona i que l'Ajuntament de Montblanc hauria de plantejar-se la baixa del Consorci perquè no 
ens tenen en compte. Diu que si es revisa el text de la modificació es pot veure que s'addereix un 
municipi però causen baixa molts.

El Sr. Carreras diu que CiU votarà afirmativament a les modificacions. Diu que lamenta que la FIC 
no estigui però considera que per poc que es faci és millor estar que no ser-hi.

El Sr. Alcalde diu que només es tracta aquest punt de ratificar les modificacions. Diu que com 
Montblanc es  troba en l'àrea d'influència hi  ha pocs temes que ens afectin.  Diu que ,  però,  es 
tractaran temesque si ens afectaran com la idea de crear un sistema de transport de viatgers conjunt. 
Diu que si es vol plantejar que Montblanc no hi sigui part, es plantejarà més endavant.

Sotmès el dictamen a votació  s’aprova per set vots favorables  dels grups ApM, CiU, un vot en 
contra del grup municipal IpM i cinc abstencions dels grups ERC i GdP, adoptant-se el següent 
acord: 

El Consell Plenari del Consorci del Camp de Tarragona i la seva àrea d’influència, en sessió tinguda 
el passat dia 20 de maig de 2005 va aprovar inicialment la modificació dels seus estatuts reguladors 
de conformitat amb el disposat a l’article 322 del Decret 179/95, de 13 de juny, pel qual s’aprova el 
Reglament  d’obres,  activitats  i  serveis  dels  ens  locals  de  Catalunya,  a  la  vista  de  la  remissió 
expressa  que  fa  al  dit  Reglament  l’article  32  dels  referits  Estatuts  del  Consorci  i  també  de 
conformitat amb els articles 15.2, 22 i 32.1 dels vigents Estatuts, que atribueixen al Consell Plenari 
del  Consorci  la  competència  i  el  procediment  per  aprovar  la  modificació  dels  Estatuts,  sense 
perjudici  que  la  resta  d’ens  consorciats  ratifiquin  i  aprovin  aquest  acord  de  modificació  dels 
Estatuts, el text modificat i l’adhesió dels nous membres.

Atès que per tant és necessària la ratificació i aprovació de l’acord de modificació dels Estatuts, el 
seu text modificat i l’adhesió dels nous membres.

Per tot això, el Ple, adopta els següents acords:

A) Aprovar inicialment la modificació dels següents articles dels Estatuts:

PRIMER.- Aprovar inicialment la modificació dels següents articles dels Estatuts:
1) S’afegeix un cinquè punt a l’article 2, amb el text següent:
Els partits polítics, federacions o agrupacions que tinguin representació parlamentària al  

Parlament de Catalunya i que no estiguin representats en cap òrgan del Consorci per cap dels  
seus membres tindran cadascun un representant al Consell Plenari que haurà de ser un càrrec  
electe d’àmbit local. 



2) Es modifica el primer paràgraf de l’article 12, que queda redactat en els termes següents:
La  presidència  del  Consell  Plenari  l’exerceixen  per  períodes  de  4  anys  els  alcaldes  

presidents dels ajuntaments consorciats, i coincideix amb la durada del mandat corporatiu.
3) Es modifica l’article 13, amb el text següent:

 
És vicepresident nat el representant de la Generalitat de Catalunya en el Consorci. La resta  

de vicepresidents, si s’escau, són nomenats pel president, previ acord del Consell Rector, que  
en determinarà l’ordre, entre els alcaldes presidents dels ens locals consorciats.

El vicepresident o vicepresidents substitueixen el president en totes les seves funcions en  
casos d’absència, vacant o malaltia per l’ordre en què hagin estat nomenats.

Hi podrà haver un vicepresident adjunt a la Presidència.
4) Es modifica el primer paràgraf de l’article 20, que queda redactat en els termes següents:
La Comissió  Permanent  està  formada per  10  membres,  més  el  president  del  Consorci,  

elegits pel Consell Rector d’entre els seus vocals.
5) Es modifica l’article 23.1 en el sentit de suprimir la referència als articles 22 a 27 de la 

Llei 30/92, de règim jurídic de les administracions publiques i del procediment administratiu 
comú.

S’afegeix un nou paràgraf a l’article 23.5 amb el següent text: 
En  tot  cas,  no  es  podran  prendre  acords  que  impliquin  obligacions  per  a  les  

administracions  consorciades  que  no  siguin  locals  sense  la  conformitat  de  les  dites  
administracions i sense perjudici que es puguin prendre acords que impliquin sol·licituds a les  
dites administracions.

S’afegeix un nou apartat a l’article 23 amb el número 6, amb el següent redactat: 
Es  podran  tractar  temes  d’urgència  a  totes  les  sessions,  amb  la  declaració  prèvia  

d’urgència per majoria dels assistents.
Com a conseqüència d’aquest canvi, l’apartat 6 de l’article 23 actual passa a ser el 7.
6) S’afegeix una lletra a l’apartat segon de l’article 25, amb el text següent:
g) Nomenar i separar els vicepresidents no nats, previ acord del Consell Rector.
L’apartat  3  queda  redactat  de  la  següent  forma: El  president  pot  delegar  les  seves  

competències en els vicepresidents, excepte la prevista en l’apartat b).
7) S’afegeix una disposició transitòria, que queda redactada en els termes següents:
El president del Consorci, en el moment de l’aprovació d’aquesta modificació dels Estatuts,  

ocuparà aquest càrrec fins a la propera renovació del mandat corporatiu.

SEGON.- Autoritzar l’adhesió al Consorci de l’Ajuntament de Creixell com a membre de ple dret i 
donar de baixa, com a tal, els ajuntaments de Capafonts, Capçanes, Sant Jaume dels Domenys, 
Santa  Coloma  de  Queralt,  Vilabella  i  Els  Guiamets,  segons  acords  adoptats  per  les  seves 
corresponents corporacions.

TERCER.-  Encarregar  la  gestió  unitària  dels  procediments  i  tràmits  de  modificació  d’aquests 
Estatuts, mitjançant la figura de l’encàrrec de gestió, a la Presidència del Consorci.

El Sr. Huguet diu que no està d'acord amb el que ha dit el Sr. Alcalde de què s'està treballant per 
realitzar accions conjuntes pel transport de viatgers doncs a ell no li consta.

El Sr. Alcalde diu que a la darrera reunió es va tractar aquest tema però coincideix amb el regidor 
que els resultats són molt pobres.

El Sr. Andreu diu que la línia d'autobusos no depenen del Consorci, sinó de la Generalitat. Diu que 
el Consorci només planteja l'àrea de Costa. Diu que el Sr. Alcalde no està informat. Diu que només 
es parla de l'AVE, de l'Aeroport de Reus, i del Camp de Tarragona. Diu que n es vol un rodalies a 



Tarragona.

El Sr. Alcalde diu que a les reunions es tracten molts temes entre els que estan establir una xarxa de 
transport com ja ha indicat abans però els resultats, de moment, són pobres.

HISENDA I RÈGIM INTERIOR

VUITÈ PUNT: NOMENAMENT MEMBRES CONSELL D'ADMINISTRACIÓ EMPRESA 
D'AIGÜES

El Sr. Vallverdú no ha pogut comprovat si es cert que s'ha parlat amb la gent. Vol saber perquè un 
nom proposat com és el de Carles Masdeu no hi és.

El Sr. Huguet diu que els estatuts permeten que l'Equip de Govern pugui fer i desfer el que vulguin 
a  l'empresa d'aigües.  Agraeix que estigui  el  Sr.  Blai  entre  els  noms proposats.  Demana que el 
Consell d'Administració realitzi correctament les funcions que li pertoquen perquè si no é així, o no 
aniran a les reunions o ho perseguiran. Diu que són els defensors de l'Empresa d'aigües. Votaran a 
favor.

El Sr. Mogas diu que ERC va proposar el Sr. Rosselló que té bons coneixements però que el Sr. 
Alcalde no ho ha tingut en compte. Vol saber quin criteri s'ha seguit per escollir els candidats. Diu 
que entre els membres hi  ha 8 de l'Equip de Govern i 4 de l'oposició i diu que no serà massa 
democràtic, doncs sempre es farà el que ells volen. Diu que mai es tenen en compte les propostes de 
l'oposició.

El Sr. Alcalde diu que les decisions s'intentaran adoptar per unanimitat. Diu que hi ha representants 
no polítics com el de la FRAPHE i un alcalde pedani, entre d'altres. Diu que li van poposar al Sr. 
Carles Balaguer però com és una persona d'edat avançada va preferir no entrar en aquesta llista. Diu 
que el Sr. Rosselló és un candidat excel.lent i que es tindrà en compte per l'any que ve.

El Sr. Vallverdú vol que consti que el seu candidat tampoc és polític.

El Sr. Andreu diu que l'Alcalde faci el que vulgui, com tota la resta de decisions que pren. Diu que 
passa el mateix amb la Comissió de Patrimoni que no s'ha tornata reunir i a les Festes de la Serra 
passa el mateix. Diu que si la força més votada només pot proposar a un candidat és que quelcom 
falla. Diu que si ERC torna a guanyar el sistema d'elecció serà proporcional als vots obtinguts.

El Sr. Alcalde diu que fa més d'un més que va demanar que els grups presentessin els seus candidats 
i lamenta que els hagin presentat al migdia.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per nou vots favorables  dels grups ApM, CiU, IpM i GdP i 
quatre abstencions del grup ERC, adoptant-se el següent acord: 

ATÈS que la societat Aigües de Montblanc S. L, encarregada de la prestació del servei d' aigua i 
clavegueram i de la qual l'Ajuntament és propietari de la totalitat de les seves accions, necessita que 
es nomenin els membres del seu Consell d'Administració;
ATÈS que, tant legalment com estatutàriament, el Ple de l'Ajuntament assumeix les funcions de 
Junta General de la societat, i és per tant competent per al nomenament dels membres del Consell 
d'Administració;
ATÈS el dictamen de la Comissió informativa va proposar com a membres representants dels cinc 
grups municipals als Srs:



ApM: Josep Maria Campdepadrós Sans; suplent: Jordi Villar Liarte
CiU: Guillem Jané Pujol; suplent: Carles Carreras Ollé
ERC: Joan Mogas Amorós, suplent: Josep Maria Combalia Prats.
IpM: Xavier Huguet Navarro, suplent: Juan Molina Díaz
GdP: Jordi Pujades           ; suplent: Glòria Salvat Casamitjana

ATÈS que el President proposa els següents representats:

– Carles Briansó Roselló
– Dirk Heers
– Joan Cos Guarro
– Andreu Bertran Girons
– Blasi Caballé Bové
– Anton Lafebre Armengol
– Francisco Rodríguez Collado

Per tot allò exposat, el Ple, actuant en funcions de Junta General de la societat Aigües de Montblanc 
S. L, acorda:

PRIMER: NOMENAR membres del Consell d'Administració de la societat Aigües de Montblanc 
S. L, per un període d' un any, els senyors següents:

ApM: Josep Maria Campdepadrós Sans; suplent: Jordi Villar Liarte
CiU: Guillem Jané Pujol; suplent: Carles Carreras Ollé
ERC: Joan Mogas Amorós, suplent: Josep Maria Combalia Prats.
IpM: Xavier Huguet Navarro, suplent: Juan Molina Díaz
GdP: Jordi Pujades           ; suplent: Glòria Salvat Casamitjana

– Carles Briansó Roselló
– Dirk Heers
– Joan Cos Guarro
– Andreu Bertran Girons
– Blasi Caballé Bové
– Anton Lafebre Armengol
– Francisco Rodríguez Collado

SEGON: FACULTAR indistintament els Srs. Josep Maria Campdepadrós Sans  i Albert Estébanez 
López, alcalde i secretari de l'Ajuntament, perquè compareguin davant de notari, elevin a públics els 
acords anteriors i sol- licitin llur inscripció al Registre mercantil.

NOVÈ PUNT: MODIFICACIÓ DE PRESSUPOSTOS I DE LA RELACIÓ DE LLOCS DE 
TREBALL 

El Sr. Interventor fa una breu explicació del contingut del dictamen i de les modificacions que s'han 
introduït.

El Sr. Vallverdú diu que els pressupostos no s'han fet bé o les despeses són majors. Diu que les 
desviacions són petites però sumades pugen molt. Diu que el tema de la línia elèctrica fa que els 
pressupostos del 2006 ja portin 84.000 euros de despesa.

El Sr. Huguet diu que casi no val la pena parlar. Creu que els pressupostos són casi imposibles 
d'encertar a principis d'any, per la qual cosa entén que hagi d'haver modificacions. Diu que hi ha 



partides que pugen casi un 147% com el de gratificacions, el d'eventuals puja un 45%, el de fires un 
80% i això denota una mala redacció del pressupost. Diu que cobrir aquestes partides amb una part 
de majors ingressos, però no tots, i vol saber perquè. Diu que això es fa per tenir beneficis a finals 
d'any  i  se  senten  enganyats.  Diu  que  no  informen adequadament.  Vol  saber  perquè  es  fa  una 
despesa plurianual per finançar la línia elèctrica.

El Sr. Mogas diu que és normal fer modificacions de pressupostos. Diu que la desviació no és 
exagerada doncs suposa un 5%. Diu que el que no troba bé són els conceptes de les modificacions 
doncs es gasta molt en hores extres i fires, cosa que criticaven de l'anterior legislatura. Diu que la 
despesa de terrània és molt elevada i vol saber si val la pena gastar casi 24.000 euros. Diu que si el 
Senglar valia més o menys el mateix i es criticava, perquè es paga en això. Diu que Ainara també és 
molt elevat el pressupost. Diu que el tema d'escombraries no hauria d'estar al pressupost Diu que hi 
ha una mica d'estalvi perquè s'ha renegociat els préstecs i durant els dos primers anys de carència no 
es paguen interessos perquè s'aplacen, però suposarà una despesa de 13.000 euros més d'interessos 
d'aquí a quinze anys. Diu que les inversions que es volien finançar per venda de patrimoni es fan 
amb prèstec, cosa criticada a l'anterior legislatura. Diu que si s'aprova una despesa plurianual `però 
només es vol pagar al 2006 ja no és plurianual.

El Sr. Jané agraeix que els regidors que fer modificacions de pressupostos és quelcom de necessari. 
Diu  que  es  cert  que  hi  ha  defectes  en  la  previsió  del  pressupost.  Diu  que  en  el  tema  de  les 
escombraries s'ha volgut introduir l'últim trimestre de l'any i no com l'any anterior. Diu que Terrània 
és una fira que surt a uns 17.000 euros i que tindran un estudi d'impacte turístic. Si es decideix fer-
ho o no, és una altra cosa. Diu que els préstecs responen a una previsió establerta i estudiada.

El Sr. Mogas vol reclamar l'atenció de regidors que no estan escoltant.

El Sr. Jané diu que tot està regulat. Diu que a la liquidació pressupostaria veuran tots els majors 
ingressos i totes les despeses, que és quan toca. Diu que amb una part de majors ingressos hi ha 
hagut suficient per cobrir les majors despeses i que per aquest motiu no s'ha modificat més.Diu que 
com no s'ha fet venda de patrimoni s'ha de finançar amb préstec. Pel que fa a la línia elèctrica diu 
que és plurianual perquè part dels 84.000 euros es pagaran al 2006.

El Sr. Huguet pregunta qui ha demanat traslladar la fira de St. Maties al mes de desembre.

El Sr. Jané diu que no és així, sinó que al mes de desembre es farà una altra fira diferent a la de St. 
Maties.

El Sr. Huguet diu que els dos anys de carència suposaran un increment d'interessos a llarg plaç, 
doncs dos anys de no pagar vol dir pagar més després. Diu que els préstecs sempre són de la 
mateixa entitat i que s'haurien de modificar totes les partides que pugen o baixen. Diu que si el Sr. 
Mogas és el proper regidor d'hisenda estarà hipotecat. 

El Sr. Jané diu que en el tema dels préstecs s'ha escollit l'opció que es creu més adequada. Diu que 
el proper regidor d'hisenda es trobarà una situació millor de la que es va trobar aquest Equip de 
Govern. Diu, però, que ara toca aprovar les modificacions i que a la liquidació del pressupost ja es 
tractaran aquests temes.

El Sr. Mogas diu que s'ha de reconeixer que es pagaran més interessos del que ens estalviem, que és 
legal, però és un mal negoci.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per set vots favorables  dels grups ApM i CiU, i sis vots en 
contra dels grups ERC, IpM i GdP , adoptant-se el següent acord:



 Expedient  número  6/2005,  referent  a  la  modificació  de  crèdits  del  pressupost  de  despeses 
mitjançant suplement de crèdit.

ANTECEDENTS

1. Pel Decret de l’Alcaldia 171/2005 de data 3 de novembre de 2005 s’inicia l’expedient per a 
l’aprovació de la modificació de crèdit mitjançant suplement de crèdit.

2. Per poder atendre les despeses que es detallen a continuació, per a les quals la consignació és 
insuficient, cal tramitar l’expedient de suplement de crèdit que s’ha de finançar  mitjançant  majors 
ingressos i anul·lacions o baixes dels crèdits de partides de despeses, del pressupost vigent de la 
corporació, amb subjecció a les disposicions vigents. També es modifica la Relació de Llocs de 
Treball.

A. PRESSUPOST CORRENT:

PRIMER:Partides pressupostàries a incrementar:

121  22101 Manteniment Enllumenat 10.000,00 €
121 15100 Gratificacions 70.000,00 €
121 13100 A. Gral. Personal Eventual 20.000,00 €
622 22609 Comerc. Fires. M. Antic 16.000,00 €
460 21400 Reparacions vehicles 10.497,50 €
432 21300 Manteniment edificis 20.000,00 €
441 21301 Xarxa Aigua. 45.000,00 €
442 21003 Abocador Runes   5.000,00 €
442 22701 Recollida escombraries, selectiva, org. 52.496,00 €
442 22662 Deixalleria Comarcal   9.953,00 €
452 21307 Manteniment instal.lacions esportives   6.000,00 €
460 22619 Festa Major   9.000,00 €

TOTAL SUPLEMENT PRESSUPOST CORRENT 273.946,50 €

SEGON: Finançament que es proposa:

 Majors ingressos pels següents conceptes :

- Impost sobre construccions, instal·lacions i obres.

Previsió inicialment pressupostada 364.100,00 €
Drets reconeguts a data 2 de novembre 505.017,58 €
Excés drets reconeguts sobre pressupostats 140.917,58 €

– Taxa per llicències urbanístiques.

Previsió inicialment pressupostada 56.000,00 €
Drets reconeguts a data 2 de novembre 92.977,21 €



Excés drets reconeguts sobre pressupostats 36.977,21 €

– Fons de Cooperació Local de la Generalitat de Catalunya.

Previsió inicialment pressupostada 42.123,00 €
Drets reconeguts a data 2 de novembre 58.174,71 €
Excés drets reconeguts sobre pressupostats 16.051,71 €

TOTAL MAJORS INGRESSOS CORRENTS 193.946,50 €

TERCER: Anul·lacions o baixes dels crèdits de les següents partides de despeses per finançar 
els augments de les despeses del punt primer:

011 91103 Prèstecs llarg termini 11.300,00 €
011 33000 Interessos bancs 14.200,00 €
313 16000 Seguretat Social 30.000,00 €
511 21100 Jardineria   4.500,00 €
511 21000 Manteniment vies públiques 20.000,00 €

TOTAL BAIXES PARTIDES DESPESES CORRENTS 80.000,00 €

TOTAL FINANÇAMENT PRESSUPOST CORRENT 273.946,50 €

B) PRESSUPOST DE CAPITAL.

QUART: Partides pressupost d' inversions a disminuir:

432 60115 Plans Parcials 30.000,00 €
( 3.000 euros estan finançats amb prèstec )
432 61006 Pavimentació Pedania Prenafeta   3.447,03 €
511 61102 Obres brigada municipal   4.919,93 €
422 61103 Ampliació llar infants        21,34 €
460 62301 Protecció pavimentació pavelló      159,79 € 
463 62307 Mobiliari Joventut        40,62 €
432 62703 Mobiliari urbà nucli antic   2.765,25 €
511 63501 Enllumenat Pedania Rojals          0,39 €
222 63503 Equipaments policia local   3.000,00 €

TOTAL 17.354,35 €

CINQUÈ: Aquestes partides del punt quart estan finançades amb prèstec a llarg termini. 
Aquest finançament es destinarà a les següents partides.

Canvi de finançament:

460 78002 Pista Tenis 9.000,00 €
751 61151 Restauració Tram 22 St. Jordi 6.000,00 €



Suplement:

511 61132 Camins 1.000,00 €
460 62300 Pavelló poliesportiu 1.354,35 €

TOTAL          17.354,35 €

SISÈ: Es suplementa la partida 721 75000  “Desplaçament linia alta tensió Red Elèctrica de 
España S.A”que tindrà un crèdit definitiu de  624.715,00 euros finançat de la següent manera:

Concepte 77565  Subvenció Frape Behr linia elèctrica 150.000,00 euros
Concepte 75504  Subvenció Generalitat linia elèctrica 390.000,00 euros
Concepte 60200  Venda de solars i parcel-les   84.715,00 euros

SETÈ: Es declara despesa plurianual  la part  finançada per l'  Ajuntament amb 84.715,00 
euros procedents de la venda de patrimoni.

VUITÉ: Modificació de la Relació de Llocs de Treball.

A) El punt 2 de l'  apartat  observacions de la Relació de Llocs de Treball  queda redactat de la 
següent manera:
“Les retribucions bàsiques i complementàries previstes ho són en el cas que la plaça s' ocupi per un 
FHN o de forma interina.”

B ) El codi 12 de la Relació de Llocs de Treball queda redactat de la següent manera:

“Complement específic: 4.439,64 euros.”

3. El secretari i l’interventor han emès informes favorables.

FONAMENTS DE DRET

1. La normativa jurídica està recollida fonamentalment a l’article 177 del Reial decret legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, i 
als articles 34 a 38 del Reial decret 500/1990.
2.  Segons la normativa d’hisendes locals i el RD 500/90, quan s'hagi de realitzar alguna despesa 
que no pugui demorar-se fins a l'exercici següent i en el pressupost de la corporació no hi hagi 
crèdit, o sigui insuficient o no ampliable, el president ha d'ordenar la incoació de l'expedient de 
concessió de crèdit extraordinari o de suplement de crèdit.

El  finançament  es  pot  realitzar  a  càrrec  del  romanent  líquid  de  tresoreria,  amb nous o majors 
ingressos recaptats sobre els totals previstos en el pressupost corrent i  mitjançant anul·lacions o 
baixes de crèdits de despeses d'altres partides no compromeses del pressupost vigent, les dotacions 
de les quals s'estimin reduïbles sense pertorbació del respectiu servei.

3. Segons els articles 22.2.e i 47  de la Llei 7/1985, de 2 de abril, reguladora de las bases del règim 
local, l’aprovació de la modificació del pressupost es competència del Ple de l’Ajuntament amb 
majoria simple.
4.  D’acord amb el que estableixen l’article 19 de la Llei  18/2001, de 12 de desembre, general 
d’estabilitat pressupostària, i l’article 165.1 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual 



s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, les entitats locals, en l’àmbit de 
les seves competències, ajustaran els seus pressupostos al  compliment de l’objectiu d’estabilitat 
pressupostària en els termes previstos  a l’article 3.2 de la LGEP.

L’article 22 de la LGEP estableix que les entitats locals que no hagin assolit l’objectiu d’estabilitat 
pressupostària previst a l’article 19 de la Llei, estaran obligades a elaborar, en el termini dels tres 
mesos  següents  a  l’aprovació  o  liquidació  del  pressupost  en  situació  de  desequilibri,  un  pla 
economico-financer corrector..

Per tot això, s'acorda:

1. Aprovar l’expedient de suplement de crèdit número 5/2005, que cal finançar mitjançant  majors 
ingressos reconeguts i anul·lacions o baixes dels crèdits de partides de despeses, del pressupost 
vigent de la corporació i la modificació de la relació de llocs de treball vigent de l' Ajuntament de 
Montblanc amb les següents especificacions:

A. PRESSUPOST CORRENT:

PRIMER:Partides pressupostàries a incrementar:

121  22101 Manteniment Enllumenat 10.000,00 €
121 15100 Gratificacions 70.000,00 €
121 13100 A. Gral. Personal Eventual 20.000,00 €
622 22609 Comerc. Fires. M. Antic 16.000,00 €
460 21400 Reparacions vehicles 10.497,50 €
432 21300 Manteniment edificis 20.000,00 €
441 21301 Xarxa Aigua. 45.000,00 €
442 21003 Abocador Runes   5.000,00 €
442 22701 Recollida escombraries, selectiva, org. 52.496,00 €
442 22662 Deixalleria Comarcal   9.953,00 €
452 21307 Manteniment instal.lacions esportives   6.000,00 €
460 22619 Festa Major   9.000,00 €

TOTAL SUPLEMENT PRESSUPOST CORRENT 273.946,50 €

SEGON: Finançament que es proposa:

Majors ingressos pels següents conceptes :

- Impost sobre construccions, instal-lacions i obres.

Previsió inicialment pressupostada 364.100,00 €
Drets reconeguts a data 2 de novembre 505.017,58 €
Excés drets reconeguts sobre pressupostats 140.917,58 €

– Taxa per llicències urbanístiques.

Previsió inicialment pressupostada 56.000,00 €



Drets reconeguts a data 2 de novembre 92.977,21 €
Excés drets reconeguts sobre pressupostats 36.977,21 €

– Fons de Cooperació Local de la Generalitat de Catalunya.

Previsió inicialment pressupostada 42.123,00 €
Drets reconeguts a data 2 de novembre 58.174,71 €
Excés drets reconeguts sobre pressupostats 16.051,71 €

TOTAL MAJORS INGRESSOS CORRENTS 193.946,50 €

TERCER: Anul·lacions o baixes dels crèdits de les següents partides de despeses per finançar 
els augments de les despeses del punt primer:

011 91103 Prèstecs llarg termini 11.300,00 €
011 33000 Interessos bancs 14.200,00 €
313 16000 Seguretat Social 30.000,00 €
511 21100 Jardineria   4.500,00 €
511 21000 Manteniment vies públiques 20.000,00 €

TOTAL BAIXES PARTIDES DESPESES CORRENTS 80.000,00 €

TOTAL FINANÇAMENT PRESSUPOST CORRENT 273.946,50 €

B) PRESSUPOST DE CAPITAL.

QUART: Partides pressupost d' inversions a disminuir:

432 60115 Plans Parcials 30.000,00 €
( 3.000 euros estaven finançats amb prèstec )
432 61006 Pavimentació Pedania Prenafeta   3.447,03 €
511 61102 Obres brigada municipal   4.919,93 €
422 61103 Ampliació llar infants        21,34 €
460 62301 Protecció pavimentació pavelló      159,79 € 
463 62307 Mobiliari Joventut        40,62 €
432 62703 Mobiliari urbà nucli antic   2.765,25 €
511 63501 Enllumenat Pedania Rojals          0,39 €
222 63503 Equipaments policia local   3.000,00 €

TOTAL 17.354,35 €

CINQUÈ: Aquestes partides del punt quart estan finançades amb prèstec a llarg termini. 
Aquest finançament es destinarà a les següents partides.

Canvi de finançament:

460 78002 Pista Tenis 9.000,00 €
751 61151 Restauració Tram 22 St. Jordi 6.000,00 €



Suplement:

511 61132 Camins 1.000,00 €
460 62300 Pavelló poliesportiu 1.354,35 €

La  partida  511   61132  també  es  suplementa  amb 6.450,06  euros  procedents  dels  majors 
ingressos otorgats respecte els pressupostats al  concepte 75520 del pressupost d' ingressos 
vigent.

TOTAL          17.354,35 €

SISÈ: Es suplementa la partida 721 75000  “Desplaçament linia alta tensió Red Elèctrica de 
España S.A”que tindrà un crèdit definitiu de  624.715,00 euros finançat de la següent manera:

Concepte 77565  Subvenció Frape Behr línia elèctrica 150.000,00 euros
Concepte 75504  Subvenció Generalitat línia elèctrica 390.000,00 euros
Concepte 60200  Venda de solars i parcel·les   84.715,00 euros

SETÈ: Es declara despesa plurianual  la part  finançada per l'  Ajuntament amb 84.715,00 
euros procedents de la venda de patrimoni.

VUITÉ: Modificació de la Relació de Llocs de Treball

A) El punt 2 de l' apartat observacions de la Relació de Llocs de Treball queda redactat de la 
següent manera:
“Les retribucions bàsiques i complementàries previstes ho són en el cas que la plaça s' ocupi 
per un FHN o de forma interina.”

B ) El codi 12 de la Relació de Llocs de Treball queda redactat de la següent manera:

“Complement específic: 4.439,64 euros.”

2.  Exposar  al  públic  aquest  expedient,  durant  el  termini  reglamentari  de  quinze  dies  hàbils, 
mitjançant edicte en el tauler d’anuncis i en el  Butlletí Oficial de la Província. En cas que no es 
presentin reclamacions, l’acord serà ferm. En cas contrari, el Ple disposarà del termini d’un mes, 
comptat des de la finalització del període d’exposició pública, per resoldre-les.  

DESÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES

El Sr. Vallverdú diu que el GEPEC va fer una denúncia dels mals usos dels serveis hídrics, de 
despeses  inútils  per  tenir  arquetes  tancades,  entre  d'altres  coses  i  vol  saber  que  pensa  fer 
l'Ajuntament. Diu que si a la Canal s'està fent una distribució d'aigua que no prové de l'Ebre vol 
saber perquè no es fa a tot el poble.

El Sr. Huguet vol saber si la llicència 36/2005 s'ha canviat. Diu que sembla que la Batedora s'està 
accelerant els tràmits perquè, com sempre que hi ha alguna cosa semblant, hi ha compres ràpides 
no se sap perquè. Vol saber si l'abocador de runes està legalitzat i si no ho està vol saber que es 
farà. Diu que allí aboca tothom, fins i tot de manera descontrolada, i vol saber que passarà quan 



s'ompli, si hi ha algun altre lloc. Diu que al Parc de Bombers que va visitar la Consellera Tura hi ha 
queixes de bombers que diuen que hi ha immissions de vidre de l'empresa del costat.  S'hauria 
d'obligar a l'empresa a corregir i eliminar aquestes immissions. Diu que la propaganda de les Festes 
de la Serra no pot embrutar tant els carrers i s'hauria de col·locar adequadament i després recollir.

El Sr. Combalia diu que a l'últim Ple ordinari va criticar les obres del col·lector de l'Avinguda 
Manel Ribé i el Sr. Alcalde li va dir que l'aigua sortiria sense gaire perill. Vol saber quin és el lloc 
per on sortirà l'aigua.

El Sr. Mogas diu que el problema dels Bombers s'ha de solucionar. Diu que a la pàgina web de 
l'Ajuntament  només  surten  les  notícies  que  interessen  a  l'Equip  de  Govern  i  que  això  no  és 
democràtic. Diu que no donen participació a l'oposició. Diu que com hi ha competències del Ple 
que estan delegades a la Junta de Govern, l'oposició queda en un segon lloc i no poden participar en 
res.  Demana que les operacions de crèdit,  l'aprovació de projectes,  obres i  serveis tornin a ser 
competència del Ple i així poder participar.

La Sra. Magriñà diu que ha llegit que l'Equip de Govern vol fer un centre de dia al Casal d'Avis i 
critica no haver-se assabentat en una reunió i poder participar. Vol saber si en principi la planta 
baixa havia d'ésser ocupada per les dones, on aniran ara. Vol saber el finançament del projecte i el 
tema del transport dels avis al centre de dia.

El Sr. Andreu diu que vol saber com està el tema de la línia elèctrica com ha fet en els últims plens. 
El Sr. Alcalde va dir que s'iniciaria a l'octubre i encara no ha començat. Vol saber si ja es tenen els 
permisos signats. Llegeix una carta de novembre de 2004 on el Sr. Carreras deia que es pagarien a 
principis de 2005. Diu que com no s'ha pagat res suposa que no es començaran les obres. Diu que 
Fraphe si que ha complert. Diu que no s'ha fet res en muralla i que es perdrà la subvenció del 
conveni amb la Generalitat i seria la primera vegada en deu anys. Diu que aquest equip pressumeix 
de no deixar passar ni una, però s'ha iniciat unes obres a la Plaça Major 4 i a l'expedient hi ha un 
informe de Cultura que diu que no s'ajusta a la Llei. Pregunta al Sr. Secretari si aquest informe és 
vinculant o no.

El Sr. Alcalde diu que ja ho contestarà ell.

El Sr. Andreu diu que a les cases aturades es va demanar la connexió de clavegueram i des de 
l'Ajuntament  es  contesta  que s'estima més convenient  fer  la  connexió en un altre  punt,  en un 
informe de l'Enginyer sense dades concretes. Es demanà una ampliació de l'informe i es contesta 
dient que la informació no és possible facilitar-la en aquell moment. Diu que l'Enginyer no pot 
donar aquests informes tan simples i amb aquesta mala educació. Diu que si ell torna a ser alcalde 
de Montblanc renovarà el  servei  d'Enginyeria Municipal  així  com el  d'Arquitectura.  Vol  saber 
perquè no estan resoltes les al.legacions de les modificacions de Pla General sobre els soterranis i el 
CJ-1.

Interromp una persona del públic i el Sr. Alcalde li demana respecte per la sala i es cridada a 
l'ordre, no sent atesa aquesta petició, el Sr. Alcalde convida a aquesta persona a abandonar la Sala 
de Plens. Un cop ha abandonat la Sala, es continua amb el Desè punt de l'Ordre del Dia.

El Sr. Andreu que encara no s'està treballant per resoldre el problema de La Guardia del Sr. Besora. 
Diu que a l'Ajuntament no es treballa  prou, que no es té en compte al poble ni a l'oposició. Desitja 
que canviin els aires.

El Sr. Carreras diu que pel que fa a la línia elèctrica que el Sr. Andreu no va signar cap compromís 
amb la Fraphe, doncs ha estat a aquesta legislatura. Li demana al Sr. Andreu que no vengui fum.



El Sr. Andreu li recrimina el to dient que està crispat i agressiu. Diu que el Sr. Carreras li està 
demanant uns papers de quan ell no era alcalde.

El Sr. Carreras llegeix el full de l'estat de l'Ajuntament quan es va traspassar l'alcaldia i diu que 
només va negociar però per escrit no hi res.

El Sr. Andreu diu que ell no era qui per fer res per escrit doncs no era l'Alcalde. Que el Sr. Mayayo 
no li va deixar res escrit a ell.

El Sr. Alcalde diu que el Sr. Andreu menteix perquè va rebre un gran dossier i que ell mateix es va 
quedar una setmana perquè el Sr. Andreu li va demanar.

El Sr. Alcalde diu que de la denúncia del GEPEC hi ha coses certes i coses que no. Diu que s'ha 
treballat en coses com en les canonades on hi havia deixalles d'obres dels anys 50. Diu que s'intenta 
millorar. Pel que fa a La Canal i l'aigua, diu que es volia fer una estació de bombeig però com té un 
cost molt elevat s'ha optat per col·locar un dipòsit que abastarà al PP-16, PP-6 i PP-17.

El Sr. Huguet vol afegir un prec a la seva intervenció i diu que els dies de pluja l'Ajuntament pateix 
males olors i s'hauria d'intentar solucionar.

El Sr. Alcalde diu que s'està acabant el projecte de reparcel.lació de la Batedora i en un curt període 
de temps estarà aprovat.  Diu que els  moviments de compres són assumptes  entre particulars  i 
l'Ajuntament no pot entrar a valorar-los. Diu que s'ha d'estudiar una alternativa per l'abocador. Diu 
que l'empresa que està al costat del Parc de Bombers ha colocat una tanca perimetral com van 
demanar els bombers.

El Sr. Huguet diu que demanaven una altra solució.

El Sr. Alcalde diu que que hi havia una que va caure però ara s'ha atés a les seves peticions.

El Sr. Mogas diu que els bombers van demanar un tancament.

El  Sr.  Alcalde  diu  que  a  ell  no  li  han  demanat  això.  Diu  que  pel  tema de  les  males  olors  a 
l'Ajuntament  s'intentarà  solucionar.  Que  parlarà  amb  les  entitats  perquè  retirin  els  cartells  de 
publicitat. Diu que a l'Avinguda Manel Ribé es deixa una sortida amb una reixa molt gran i que si 
hi  ha acumulacions es desaiguaran amb una bomba. Diu que a  la pàgina web surten totes les 
notícies. Diu que les delegacions del Ple a la Junta són les que són.

El Sr. Mogas diu que si no es poden recuperar .

El Sr. Alcalde diu que de moment no. Diu que intentaran millorar l'accés dels regidors a les Actes 
de les Juntes. Diu que de moment no està previst instal.lar un Centre de Dia als baixos del Casal 
d'Avis. Diu que de moment només s'està formigonant. Diu que el que està previst és la construcció 
d'un despatx i s'està estudiant fer una aula d'informàtica. Diu que hi ha gent que ha demanat el 
centre de dia, però des de la Conselleria no ho veuen clar.

El Sr. Huguet diu que al Consell Comarcal veuen factible fer un centre de dia de 30 a 40 places , 
per la qual cosa seria bó que Ajuntament i Consell treballessin junts per tal de poder assolir-ho.

El Sr. Alcalde diu que pel tema del desplaçament de la línia de Fraphe, els de l'empresa van dir que 
al 2002 un Alcalde ho havia promés, però no hi havia ni permisos, ni finançament, en canvi, ara 



s'ha redactat el projecte, s'ha establert un conveni pel finançament. Diu que es va dir que es faria a 
l'octubre perquè només es pot realitzar aquest treball a l'octubre o al maig, si no s'arriba ara, es farà 
al maig. Diu que pel tema de muralla diu que hi ha una obra adjudicada que puja 90.000 euros que 
ara està parada fins que emeti  informe cultura,  però que s'acabarà a temps.  En referència  a la 
llicència de la Plaça Major 4 diu que no hi ha cap informe perquè no és necessari, ja que no és ni 
BECIL ni  BECIN,  que  estan  previstos  al  PERI.  Diu  que  hi  ha  informe  favorable  del  Tècnic 
Municipal. Pel que fa a la connexió al clavegueram de les cases diu que l'enginyer en tot moment 
va informar i que ara s'està redactant el projecte i que es farà l'obra.

No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a un quart d'una de la matinada, i per 
constància del que s’hi ha tractat i  dels acords adoptats, s’estén la present acta que signa el Sr. 
Alcalde, junt amb el Secretari, que certifica.

DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de  9  folis números                a
                  , ambdós inclosos.


